

客戶重要通知

Important Notice to Customers

更新證券買賣服務收費表



由 2023 年 8 月 28 日起，本行之證券買賣服務收費表所列的滬股通及深股通證券買賣服務之經手費(由上海交易所及深圳交易所收取)將會作出更新。為方便客戶參閱，費用調整列載如下：

服務項目	收費
證券買賣服務 (滬股通及深股通)	
證券交易服務	
經手費 (由上海交易所及深圳交易所收取)	交易金額之 0.00341%

如有任何查詢，請致電本行之證券買賣熱線(852)2903 8488。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

Update on Schedule of Service Fees for Securities Trading Services

With effect from August 28, 2023, the Handling Fee (charged by Shanghai Stock Exchange and Shenzhen Stock Exchange) of Shanghai and Shenzhen Northbound Trading Services set out in the Schedule of Service Fees for Securities Trading Services of the bank will be updated. The change is set out below for ease of reference.

SERVICES	Fees
SECURITIES TRADING SERVICES (Shanghai and Shenzhen Northbound Trading)	
Trade-related Services	
Handling Fee (charged by Shanghai Stock Exchange and Shenzhen Stock Exchange)	0.00341% of the consideration of each transaction

Should you have any enquiries, please contact our Securities Trading Hotline (852)2903 8488.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited